
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 1/18 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 17. 1. 2018, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, A. Fekonja, R. Gruden, T. Gosar, T. Martun, J. Pungerčar,  M. Štraus. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, , M. Gams, 
I. Falnoga, M. Koželj, G. Kramberger, D. Ratković, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Na sejo je bil vabljen tudi B. Žefran, ki pa je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 20/17, seje z dne 20. 12. 2017 
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik št. 20/17, seje z dne 20. 12. 2017. Sklepe zapisnika smo 
realizirali. Člani, ki se seje niso mogli udeležiti se bodo o zapisniku zjasnili po e-pošti. 
  
2.         Protesti, plačna pogajanja in novi raziskovalni zakon 
  
a)            8. januarja 2018 je potekal zbor Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti SVIZ 
Slovenije. 
  
        I.            Glavni tajnik je zbranim pojasnil trenutno stanje in potek pogajanj med vlado in sindikati javnega 

sektorja, ki se spreminja iz tedna v teden. Podrobno so nam pojasnili katere zaveze podpisane 
med sindikati in vlado preteklih let so se z 1. 1. 2018 sprostile ali ukinile po zloglasnem ZUJF-u. 
  

      II.            Na zboru so predstavili zahteve za zvišanje plač v visokem šolstvu in raziskovalnih dejavnostih ter 
potrdili sklepe, katere bodo zagovarjali na vladi za uresničitev odprave anomalij in popravek 
vrednosti delovnih mest nad 26. plačnim razredom. 
Na zboru prisotni so pregledali, dopolnili in potrdili sledeče predloge: 
-          Predlog SVIZ za spremembe tarifnega dela KPVIZ za PPS D 
-          Predlog Aneksa h KPRD 
-          Predlog SVIZ za skupino D01 
-          Predlog SVIZ za skupino H 
-          Obvestili so nas tudi, da vlada pripravlja nov predlog KPJS in aneks KPRD 
  

    III.            Novi Zakon o razvojno raziskovalni dejavnosti, je še vedno v nastajanju in usklajevanju pripomb, 
ki so bile poslane skupini zadolženi za pripravo zakona. Glede na volilno leto, bo Državni zbor imel 
le še nekaj sej v letošnjem letu, zato je zelo malo verjetno, da bo zakon šel skozi parlamentarno 
razpravo in nato v potrditev. 
  

    IV.            Novost SVIZ-a Slovenije za člane je, da je pričela delovati SVIZ-ova čebelica - blagajna vzajemne 
pomoči, ki bo delovala na podoben način, kot jo imamo tudi mi urejeno v okviru SVIZ/IJS. 

  



b)           9. januarja 2018 je potekala 23. (izredna) seja GO SVIZ, ki se je po seji glavnega odbora 
nadaljevala s 1. sejo Glavnega stavkovnega odbora. 
  
                Seje so se člani GO SVIZ večinsko udeležili in s tem bili sklepčni kar je bilo pomembno za sprejetje 
sklepov, ki se navezujejo na priprave na izvedbo stavke in priprave na izvedbo protestnega shoda v 
Ljubljani. 
  
  
Potrdili so člane stavkovnega odbora in potek priprav na stavko, ter oblikovali zahteve, ki jih sindikat 
zahteva od vlade RS. Stavka sindikata SVIZ bo potekala 14. februarja s pričetkom ob 8:00 in končana ob 
22:00 . 
Stavke so napovedali tudi drugi sindikati javnega sektorja in bodo potekale 24. 1. 2018. Sindikat SVIZ bo v 
zvezi s temi stavkami svoje deklerativno mnenje še podal. 
  
  
c)            12. januarja 2018 je potekal prvi krog pogajanj o stavkovnih zahtevah SVIZ-a, z ministrico za 
izobraževanje, znanost in šport dr. Maja Makovec Brenčič in  ministrom za javno upravo Borisom 
Koprivnikarjem s sodelavci. Na sestanek je bila vabljena tudi ministrica za finance mag. Mateja Vraničar 
Erman, ki pa se sestanka ni udeležila, vendar je poslala opravičilo. Resorna ministrica M. Makovec Brenčič 
in glavni pogajalec  B. Koprivnikar se načeloma z zahtevami sindikata strinjata saj poznata plačno 
problematiko strokovnih delavcev, vendar tokrat dlje od tega niso prišli. 
  
3.         Tekoče zadeve 
  
a)                  Sestanek predstavnikov sindikata, vodjo FRS in Unicredit banke je potekal 10. 1. 2018. 
Predstavniki Unicredit banke so pojasnili, da bi imeli delavci IJS, ki bi pristopili  in finančno poslovali z njimi 
kot ne zavezujoča pogodbena stranka določene ugodnosti, ki jih drugje nimajo ali pa ne tako strnjene v 
ponudbi paketa ugodnosti, posamične – induvidualne obravnave in še kaj. 
  
b)                 Dogovorili smo se, da ko nam pošljejo dokončno oblikovano ponudbo, jo bomo posredovali vsem 
zaposlenim, ne le članom sindikata. 

  
c)                  G. Kramberger je dopolnil grafikone »inflacije v obdobju 1.1.2002-31.12.2017«  in »razmerje plač 
v posamezni dejavnosti in povprečno plačo RS«, ki jih vodi že vrsto let ter nam jih poslal v vednost. Na njih 
se jasno vidi trend padanja financ v zadnjih 16. letih, saj skupna inflacija zanša 46,3 odstotna. 
                
 č)        Zaradi vsesplošnega nezadovoljstva s plačno politiko in v luči bližajočih se stavk, ki jih napovedujejo 
sindikati vsi po vrsti, smo na seji 6. 12. 2017 sklenili med člane razposlati anketo s spodaj navedenimi 
vprašanji. Prejeli smo komaj osem odstotkov odgovorov vseh članov. 
  
                  I.            Ali podpirate, da se plače visoko šolskih učiteljev in raziskovalcev izenačijo? Podpira 85,71 

vprašanih 
                II.            Ali je prav, da se plače raziskovalcev dvignejo toliko kot zdravnikom?          Podpira 85,71 

vprašanih 
              III.            Ali ste se pripravljeni udeležiti stavke raziskovalcev (fizično)?                       Podpira 57,71 

vprašanih 
             IV.            Ali ste sicer pripravljeni podpreti stavko?                                                              Podpira 76,19 

vprašanih 



  
4.              Spomladanski izlet 
  
Prejeli smo že nekaj predlogov za letošnji večdnevni spomladanski  izlet. Navadno smo izlete potrjevali na 
redni letni skupščini v pomladanskih mesecih, ker pa je do skupščine še kar nekaj tednov, smo sklenili, da 
do konca meseca februarja  zbiramo predloge za izlet. Prejeli smo predlog kolegice, da na Skupščini 
sindikata obravnavamo višjo participacijo za izlet kot smo jo imeli v lanskem letu. 
  
5.         Razno 
  
a)      J. Pungerčar nas je ponovno spomnil, da je leto 2018 volilno leto. Da bo delo lažje steklo, predsednik 
predlaga pripravo terminskega načrta sestankov in volitev. Volili se bodo profesionalni sindikalni 
zaupnik, sindikalni zaupniki, predsednik, člani IO SVIZ/IJS in NO SVIZ/IJS. Kdo bo koga kje nadomestil in 
koliko članov je smiselno delegirati, je potrebno razmisliti, saj se po statistiki nekateri sedanji člani komaj 
udeležujejo sej. 
  
b)      Karte za Atlantis iz jesenske kvote naročil so pošle. Razpis za nakup kart bomo izvedli proti koncu 
meseca januarja, o čemer bomo člane obvestili. 
  
c)       Novost v letošnjega leta je, da smo morali zaradi davčnih blagajn Cankarjevemu domu dostaviti 

letno 
naročilnico, da lahko vstopnice kupujemo nemoteno še naprej. 
  
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.05.                                                                  Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodila:   A. Fekonja                                                                         Zapisnik pregledal:         J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 19. 1. 2018 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
  
  
 


